
Vraag 1 Het Groenbeleidsplan beslaat nu nog 80%. Is het mogelijk om net als bij de Woonvisie een 
brede bijeenkomst te organiseren waarbij de inwoners en betrokken partijen samen erbij 
betrokken worden?

Voor de Woonvisie heeft de griffie een Rondetafelgesprek georganiseerd. Het is aan de griffie of zij 
namens de raad opnieuw een Rondetafelgesprek wil organiseren. Los hiervan wil het College voor 
het groenbeleidsplan aan de slag met een wijkaanpak. Door de bewoners in hun eigen wijk te 
spreken, met input vanuit de wijk, hopen we de inwoners beter mee te kunnen nemen in wat het 
beleid voor hun in de wijk betekent. 

Vorige week hebben wij een pilot hiervan in de geleerdenwijk gehad, waar de reacties positief waren 
en er ruimte was om in discussie te gaan over ons groenbeleid. Wij raden aan om deze lijn te blijven 
volgen.

Vraag 2 Er is eind 2022 door de gemeente een enquête gehouden onder de bosgebruikers. Zouden 
wij de enquête en de uitkomsten daarvan kunnen ontvangen?

Het groenbeleidsplan gaat overkoepelend over al het groen van de gemeente. De behandeling van 
de enquête over Groenendaal voegt weinig toe aan de discussie over het groenbeleidsplan. Wij 
raden aan om dit te behandelen bij de bespreking van het beheerplan van Groenendaal.

Vraag 3 Waarom wordt het Wandelbos apart behandeld in een later stadium? Is dat geen dubbel 
werk, en is dat ook niet dubbel duur begrotingstechnisch gezien?

Bij deze vraag is het van belang om de twee plannen apart te zien. Het stuk zelf is het 
groenbeleidsplan. We bespreken in het groenbeleidsplan de update van het beheerplan van 
Groenendaal. 

Het groenbeleidsplan gaat over al het groen binnen de gemeente en de richting die wij daarin willen 
geven. Het beleidsplan is de kapstok voor al het groen en de bijbehorende beheerplannen in de 
gemeente. Het groenbeleidsplan was aan vernieuwing toe, omdat wij voor nieuwe uitdagingen staan 
en er nieuwe ontwikkelingen zijn.  

Een beheerplan gaat in op hoe er uitvoering wordt gegeven aan de beleidsplannen. Dit is een 
dusdanig verschil dat deze twee apart behandeld moeten worden. 

Voor Groenendaal ligt een beheerplan dat is vastgesteld tot 2032. Hier wordt gekeken naar een 
update van het huidige beheerplan zonder dat er een nieuw plan vastgesteld moet worden, omdat 
dit beheerplan nog grotendeels actueel is. 

Vraag 4 Kan de gemeente aangeven hoe vaak een hoogwerker/verreiker inclusief bemensing is 
ingehuurd afgelopen twee jaar. Wordt het niet interessant zelf dit equipment in huis te hebben en 
door de gediplomeerde bosmedewerkers te laten bedienen?

Het zelf aanschaffen is niet goedkoper. Er zijn namelijk verschillende hoogtes die nodig zijn. Hierdoor 
zouden wij twee hoogwerkers moeten aanschaffen waarvan op dat moment ook het onderhoud aan 
ons is. Daarnaast is de hoogwerker niet het hele jaar door nodig.  Op dit moment ligt onderhoud bij 
het bedrijf waarvan wij de hoogwerker huren. Mocht er een mankement zijn, krijgen wij een 
vervanger hiervoor.  



Vraag 5 In het Groenbeleidsplan wordt positief gesproken over de groene uitstraling van de wijken 
en kleinere straten. Dat is terecht maar een groot deel ervan komt door ver over het trottoir 
groeiende heggen. Breedtes van een meter oversteek op een stoep van 1.50 of 1.80 meter zijn 
geen uitzondering. Dit is onveilig, dwingt mensen en kinderen op straat en kinderwagens, 
rolstoelen en rollators kunnen hier niet passeren. Wat is de mogelijkheid van de gemeente om 
hier wat aan te doen?

Wanneer privé groen over de straat hangt en een belemmering vormt voor het oversteken van de 
straat, kan er melding worden gedaan. Hier kan handhaving in optreden.

Het gemeentelijke groen wordt bijgehouden. Wij ontvangen ook weinig klachten over dat gemeente 
groen overhangt op wandelpaden.

Vraag 6 Wat is de financiële paragraaf die hierbij hoort? 

Dit ligt in het budget voor handhaving. In het groenbeleidsplan nemen wij hiervoor geen budget op, 
dit is namelijk niet de taak van groen.


